
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2008. május 13-án 15.00 órai kezdettel 
megtartott rendkívüli üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  

Révay István alpolgármester. 
Bán János, 
Elekes Péter, 

   Kozma Lászlóné, 
   Naszádi Ferenc,  

Tóth Csabáné, 
Ujváry Ferenc, 

   Vass András, 
   Virág Imréné képviselők, 
 
Tanácskozási joggal:   Garaj Dániel jegyző. 
    
   
Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-
testület határozatképes, mind a 10 képviselő jelen van. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Kozma 
Lászlóné képviselő Asszonyt és Elekes Péter képviselő Urat javasolta.  
 
Képviselő-testület 10 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi 
napirendet. 
 
Napirend:  
 
1. Pályázatok benyújtása 

Előadó: polgármester 
a./ Iskolai tanterem felújítása 
b./ Kossuth L. u. járda felújítása 
c./ Játszótér felújítása 

 
2. Indítványok, javaslatok 
 
 
Hajdu Gábor: Péterkém, megkérnélek, hogy kapcsold ki a diktafont, amíg én beszélek. 
 
Elekes Péter: Megkérdeztem, nincs az a törvény, az a fórum, ami tiltaná a diktafon 
használatát, akár kamerát is lehetne használni nyílt testületi ülésen. 
 
Hajdu Gábor: Én nem engedem, hogy vedd, amikor én beszélek. 
 
Elekes Péter: Te nem tilthatod meg. 
 
Hajdu Gábor: Akkor most szünetelünk egy kicsit amíg ki nem kapcsolod. Nem tartok addig 
testületi ülést, én nem beszélek addig, amíg a ketyerédet ki nem kapcsolod. 
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Péter kapcsold ki a diktafont. Hozzál nekem olyan papírt, amin valaki leírja, hogy 
használhatod. Hozzál erről írásos papírt, hogy használhatod, addig ne használd. Egyébként az 
előbb a rendőrrel beszéltem.  
 
Elekes Péter: Ezt Jegyző Úrnak pontosan kellene tudni, hogy használhatom a nyílt testületi 
ülésen a magnót. Nincs az a törvény, ami a nyilvános ülésen megtiltja a használatát. Hozhatod 
a rendőrt. A Jegyző Úrnak ezt kell, hogy tudja.  
 
Hajdu Gábor: A testület munkáját ne akadályozd. Három pályázatot kellene beadni sürgősen. 
Én nem tartok addig ülést, amíg az be van kapcsolva. Sajnos ismerlek, és sajnos tudom, hogy 
te azt becstelen dolgokra akarod felhasználni. 
 
Elekes Péter: Kikérem magamnak. Ne beszélj így velem. 
 
Tóth Csabáné: Jegyző Úr utánanéztél ennek a hangfelvétel dolognak?  
 
Garaj Dániel: Amikor a múltkor szó volt róla, akkor utánanéztem, most hirtelen nem találtam 
meg a Ptk-ban a vonatkozó részt. 
 
Tóth Csabáné: Javaslom, hogy a következő ülésre nézzen ennek utána Jegyző Úr, a törvény 
erre vonatkozó részét hozza elénk. Tulajdonképpen volt idő, amióta ez először felmerült, már 
utána lehetett volna pontosan nézni ez alatt az idő alatt. 
 
Révay István: Arról volt szó akkor, hogy amíg írásban be nem nyújtja, hogy mi alapján 
használhatja, addig nem foglalkozunk vele. 
 
Hajdu Gábor: Az lenne a fontos, hogy a testületi munka menjen. Én nem tartom meg az ülést, 
amíg azt el nem teszed. Akkor nem pályázunk.  
 
Elekes Péter: Amiért azt mondtad, hogy én ezt becstelen dolgokra akarom használni, azért 
nem vagyok hajlandó kikapcsolni. 
 
Hajdu Gábor: Akkor köszönjük a T. Képviselő-testületnek. Három pályázatról kellett volna 
ma döntenünk, a beadási határidejük csütörtök, a holnapi napon pedig szennyvíz ügyben kell 
Budapestre utaznunk. A három pályázat az iskola három tanterem, a Kossuth Lajos utca 
páratlan oldalán a járda egy része, valamint a Miskolci táblai játszótér felújítása lett volna. 
Ezek regionális pályázati kiírások.  
 
Garaj Dániel: Elő kell terjeszteni. 
 
Hajdu Gábor: Én egy szót nem szólok addig, amíg a diktafon el nem tevődik. Sajnos tudom, 
hogy ezt kimondottan ellenem teszi. Nekem az a problémám, hogy abból, amit most felvesz, a 
mai technikával már úgy össze lehet vágni szavakat, hangokat, hogy egyáltalán nem arról lesz 
szó, amit én mondtam, és még börtönbe is kerülhetek, minthogy volt már ilyenre precedens az 
életben. Nekünk nincs ellenanyagunk, mert ha mi az önkormányzat is vennénk saját részre és 
lenne nekünk is hanganyagunk, hogy mi hangzott el, akkor más lenne, de így még csak 
védekezni sem tudnék. Sajnos ezek az emberek mindenre képesek, már tettek ellenem 
rendőrségi feljelentést is, amiben minden voltam, még csirke tolvaj is.  
 
Elekes Péter: Nem áll szándékomban ilyen. 
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Hajdu Gábor: A szükséges lépéseket megtesszük. Készülni fog egy feljegyzés, mert te vagy a 
hitelesítő Péter, és te biztos nem fogod aláírni a jegyzőkönyvet, mert így szoktad. 
Volt már olyan eset is, amikor egy közigazgatási hivatal azt mondta, hogy lehet felvételt 
készíteni, de a legfelsőbb bíróság kimondta, hogy a személyiségi jogokat sérti. Sok olyan 
esetet láthatunk a televízióban, vegyük azt példának, hogy bemondják, hogy a riportalany 
nem járult hozzá az anyag lejátszásához. 
 
Ujváry Ferenc: Én nem tudom, hogy ebben az esetben hogy van, de azt tudom, hogy a 
vizsgák alkalmával alá kell íratni az iskolában egy nyilatkozatot, hogy a kamera felvételhez 
hozzájárul, vagy nem. Ha igen, akkor vizsgázik a teremben, ha nem akkor külön. Nem 
készülhet róla felvétel, ha nem járul hozzá. 
 
Elekes Péter: Itt egy nyílt testületi ülésről van szó. 
 
Hajdu Gábor: Sajnálom, hogy elraboltam a T. Képviselő Asszonyok és Urak idejét. Nem 
adjuk be a pályázatokat. 
 
Bán János: Jegyző Úr nem terjesztheti elő az anyagot? 
 
Tóth Csabáné: Ez úgy gondolom, hogy nem így működik. Jegyző Úr terjessze elő. 
 
Elekes Péter: Én meg vagyok győződve az igazamról. 
 
Tóth Csabáné: Arról, legalább annyiban dönthetünk, hogy beadjuk a pályázatokat. Utána 
rendezitek a vitátokat. Az ember a véleményét felvállalja. Engem nem zavar, ha magnóra 
veszi az ülést. Az háborít, hogy a vitátok miatt nem tudunk előrelépni. 
 
Naszádi Ferenc: Polgármester Úr te most akadályoztatva vagy, az alpolgármester vegye át az 
ülés vezetését. 
 
Tóth Csabáné: Az iskolában is vannak hisztis gyerekek. 
 
Hajdu Gábor: Ez ennél azért komolyabb dolog. Én feltételezem, hogy ezek az emberek 
mindenre képesek. Figyelmeztettek, hogy micsoda szeánszokat tartottak a választások előtt is 
egyesek, például. Amikor engem feljelentettek 800 tételben, akkor abban én minden voltam.  
 
Elekes Péter: Az előző ülésen, amikor azt mondtátok, hogy nem járultok hozzá, akkor 
kikapcsoltam és utánanéztem, utánajártam a dolognak.  
 
Hajdu Gábor: Eszembe sem jutott, hogy írásos állásfoglalás nélkül jössz ide, és ezt csinálod. 
Az az igazság, hogy én nem vagyok az a fajta, aki a saját fészkébe bele…, és nem akarom, 
hogy rendőrök vezessenek el.  
 
Elekes Péter: Ezek után, amit mondtál, ahogy vádaskodtál, már nem kapcsolom ki. 
 
Bán János: Szavazzuk meg legalább azt, hogy pályázzunk. 
 
Tóth Csabáné: Kértük az előbb Jegyző úr, hogy terjeszd elő a pályázati anyagokat. 
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Hajdu Gábor József polgármester akadályoztatása miatt Révay István alpolgármester vette át 
az ülés vezetését. 
 
Napirend tárgyalása:  
 
1.napirendi pont: Pályázatok benyújtása 
 
a./ Bánréve régi általános iskola felújítása 
 
Révay István alpolgármester: Megkérem Jegyző Urat, terjessze elő a napirend szerinti 
anyagokat. 
 
Garaj Dániel: A regionális fejlesztési alapból pályázatok kerültek kiírásra. Amikor arról 
beszélünk, hogy LEKI, TEKI, CEDE, akkor ilyen regionális pályázati kiírásokról van szó. 
Ezek rövidítések, melyek a leghátrányosabb kistérségi pályázatokat, stb. jelenti.  
Az első pályázat, amit be szeretnénk nyújtani, az a régi iskola három tanterem felújítása. 
Korábban már benyújtottunk egy pályázatot a három tanteremre. A maximum támogatás 20 
millió igényelhető, plusz az önerő. Ez összességében körülbelül 23-24 millió forintot tesz ki. 
A támogatás aránya 80%. 19.312.398,-Ft-ra kerül benyújtásra. A 20% önerő összege 
4.828.100,-Ft. Így az összes költség 24.140.498,-Ft. Közbeszerzési eljárás kiírására kell hogy 
sor kerüljön a pályázati összeg miatt, mert meghaladja a 15.000.000,-Ft-ot.  
Elkészült a költségvetés, ma voltunk érte.  
Ismertette a részletes költségvetést, ami a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
Az indokolás azt fogja tartalmazni, hogy Hét és Serényfalva Önkormányzatai a szándékukat 
kimondták, ők már az idén jönnek, így mindenképpen el kell tudni helyezni a gyermekeket.  
A pályázati kiírás feltétele, hogy az épületnek önkormányzati tulajdonban kell lennie, ez 
nálunk fennáll, a mi tulajdonunk, és a fenntartásáról 5 évig kell gondoskodni, ezt kell vállalni.  
A 20 milliós már benyújtott pályázattal kapcsolatosan már beszéltünk ezekről a dolgokról. 
Javasolom, hogy erre a LEKI-s pályázati kiírásra nyújtsuk be a pályázatot.  
 
Révay István alpolgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

46/2008. (V.13.) számú Határozat 
 

Tárgy: Bánréve régi általános iskola felújítása 
 

Bánréve Község Képviselő-testülete ülésén úgy határozott, 
hogy az Észak-Magyarországi Regionális Fejlesztési Tanács 
által meghirdetett a leghátrányosabb helyzetű kistérségek 
felzárkóztatása (LEKI) célelőirányzat, a helyi önkormányzatok 
– ÖTV 8.§ (4) bekezdése alapján – alapfeladatainak ellátása 
között meglévő színvonalbeli különbségek csökkentése 
érdekében belterületen megvalósuló humán infrastruktúra 
fejlesztése, felújítása jogcím támogatásra pályázatot nyújt be. 

 
A pályázat tárgya: Bánréve régi általános iskola felújítása 
 
A fejlesztés megvalósulási helye: Bánréve 158 Hrsz. 
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 A fejlesztés forrásösszetétele:       adatok Ft-ban 

Megnevezés 2008. év 

Saját forrás  4.828.100,-Ft 

Hitel - 

Igényelt támogatás 19.312.398,-Ft 

Egyéb támogatás (nevesítve) - 

Egyéb forrás  - 

Összesen 24.140.498,-Ft. 
 

A Képviselő-testület a 2008. évi saját forrás összegét, azaz 
4.828.100,-Ft saját forrást a költségvetése terhére biztosítja. A 
testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtására. 

 
Határidő: 2008. május 15. 
Felelős: polgármester 

 
b./ Bánréve Kossuth Lajos út páratlan oldalán járda felújítása 
 
Révay István: Megkérem Jegyző Urat, mondja el szóbeli előterjesztését a járda pályázattal 
kapcsolatosan. 
 
Garaj Dániel: Járdára pályázatot HÖF TEKI-s kiírás alapján van lehetőségünk benyújtani.  
Maximum 20 millió nyerhető. 70%-os támogatottságú és ehhez a leghátrányosabb helyzetű 
kistérségi települések még plusz 10%-ot kaphatnak, így ez is összesen 80%-ban támogatott 
lehet részünkre. Ez nem közbeszerzéses pályázat. Egyszer már benyújtottuk erre is 
pályázatunkat a tavalyi évben, amely nem nyert. Ismertette a költségvetést, mely a 
jegyzőkönyv mellékletét képezi. Az építés összértéke 17.298.646,-Ft plusz ehhez jön a 
műszaki ellenőrzés díja 180.000,-Ft, ami összesen 17.478.646,-Ft. Az saját erő, amit 
vállalnunk kell 3.495.730,-Ft. A pályázat feltétele, hogy saját tulajdonban legyen az ingatlan, 
ez fennáll, a mi tulajdonunk, és vállalni kell a fenntartást.  
A polgármester Úr a bevezetőjében már elmondta, hogy ezeknek a pályázatoknak a beadási 
határideje május 15-e 16.00 óra. Azért kellett ma tartanunk az ülést, mert a holnapi napon 
Budapestre kell mennünk megbeszélésre, a szennyvíz pályázattal kapcsolatosan.  
Javaslom, hogy nyújtsuk be a pályázatot. 
 
Révay István alpolgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

47/2008. (V.13.) számú Határozat 
 

Tárgy: Bánréve Kossuth Lajos út páratlan oldalán járda felújítása 
 

Bánréve Község Képviselő-testülete ülésén úgy határozott, 
hogy az Észak-Magyarországi Regionális Fejlesztési Tanács 
által meghirdetett decentralizált helyi önkormányzati 
fejlesztési feladatok 2008. évi támogatása (HÖF TEKI) 
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célelőirányzat, helyi közterületek és közbiztonság fejlesztése 
jogcím bb. pont  támogatásra pályázatot nyújt be. 

 
A pályázat tárgya: Bánréve, Kossuth Lajos út páratlan oldalán járda  
felújítása. 

 
A fejlesztés megvalósulási helye: Bánréve 30/3 Hrsz. 

 
 A fejlesztés forrásösszetétele:       adatok Ft-ban 

Megnevezés 2008. év 

Saját forrás 3.495.730,-Ft 

Hitel - 

Igényelt támogatás 13.982.916-Ft 

Egyéb támogatás (nevesítve) - 

Egyéb forrás  - 

Összesen 17.478.646,-Ft. 
 

A Képviselő-testület a 2008. évi saját forrás összegét, azaz 
3.495.730,-Ft saját forrást a költségvetése terhére biztosítja. A 
testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtására. 

 
Határidő: 2008. május 15. 
Felelős: polgármester 

 
c./ Bánréve Miskolci-táblai játszótér felújítása 
 
Révay István: Megkérem Jegyző Urat, mondja el szóbeli előterjesztését a játszótér pályázattal 
kapcsolatosan. 
 
Garaj Dániel: Ez a kiírás egy HÖF-CÉDE pályázati lehetőség. A támogatás 20 millió forint 
lehet maximum, a támogatottság 60%-os, plusz 20% kapható, így ennek az összes 
támogatottsága is 80% lehet. A miskolci táblai játszótér felújítását tervezzük. Teljes 
felújításról lenne szó. Az Ózd-Somsály telephelyű Fa-Firma Kft-től kaptunk ajánlatot. 
Ismertette az ajánlatot, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
Az ajánlat szerint a költségek mintegy 6,5 millió forintot tennének ki, pontosan 6.469.512,-Ft, 
plusz a műszaki ellenőrzés 60.000,-Ft. A saját erő összege 1.305.903,-Ft. 
Ez az összeg nem kevés. Azért kerül benyújtásra, mert fontos lenne. Amennyiben nyer, még 
akkor is dönthetünk úgy, hogy visszaadjuk, nem kötelező elfogadni, nyertes pályázat esetén 
sem. Azért gondoltuk, hogy így kerüljön benyújtásra, mert az is előfordulhat, hogy nem adják 
meg a teljes összeget, akkor meglátjuk, hogy mi legyen. Van egy másik lehetőség is, aminek a 
felső határa 3 millió forint. 
 
Bán János képviselő Úr távozott az ülésről. 
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Garaj Dániel: Lehetséges, hogy amennyiben nem nyer a teljes összeg, úgy csökkenteni kell a 
műszaki tartalmat. A 3 milliós felső határos lehetőségre a későbbiekben meglátjuk, hogy 
benyújtjuk-e, vagy nem.  
Az ismertetett pályázatokkal kapcsolatosan el szeretném mondani, hogy 2008-as kezdéssel és 
2009-es befejezéssel kerültek kiírásra. 
Most már nagyon úgy tűnik, hogy a pályázatokat futószalagon kell gyártani, és ha tízből egy 
nyer, akkor az már nagyon jó. Rengeteg pályázat kerül benyújtásra.  
A mai nap folyamán is szó szerint sorban álltunk a pályázatírónál ahhoz, hogy alá tudjuk írni 
a benyújtásra váró pályázatot.  
Amennyiben nyer a pályázat, akkor sem kötelező megvalósítani, elfogadni. Túl sok reményt 
nem kell ahhoz fűzni, hogy ezek a pályázatok mind nyernek, sőt amiről úgy gondoltuk hogy 
nyer, úgy tűnik, még az sem nyer. Így nem kell attól sem félni, hogy nem lesz elég önerőnk.  
 
Révay István alpolgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 9 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

48/2008. (V.13.) számú Határozat 
 

Tárgy: Bánréve Miskolci-táblai játszótér felújítása 
 

Bánréve Község Képviselő-testülete ülésén úgy határozott, 
hogy az Észak-Magyarországi Regionális Fejlesztési Tanács 
által meghirdetett decentralizált helyi önkormányzati 
fejlesztési feladatok 2008. évi támogatása (HÖF-CÉDE) 
célelőirányzat, az épített és természeti környezet védelme, 
fejlesztése jogcím ad. pont  támogatásra pályázatot nyújt be. 

 
A pályázat tárgya: Bánréve, Miskolci-táblai játszótér felújítása. 

 
A fejlesztés megvalósulási helye: Bánréve 349/1 Hrsz. 

 
 A fejlesztés forrásösszetétele:       adatok Ft-ban 

Megnevezés 2008. év 

Saját forrás 1.305.903,-Ft 

Hitel - 

Igényelt támogatás 5.223.609,-Ft 

Egyéb támogatás (nevesítve) - 

Egyéb forrás  - 

Összesen 6.529.512,-Ft. 
 

A Képviselő-testület a 2008. évi saját forrás összegét, azaz 
1.305.903,-Ft saját forrást a költségvetése terhére biztosítja. A 
testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtására. 
 
Határidő: 2008. május 15. 
Felelős: polgármester 
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2. napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
 
a./ Szeméttelep rekultiváció 
 
Révay István: Megkérem Jegyző Urat, tegye meg szóbeli előterjesztését a napirendi ponttal 
kapcsolatosan. 
 
Garaj Dániel: Már korábban is foglalkoztunk ezzel a témával. Időközben változás történt. 
Megalakult egy Miskolc környéki rekultivációs önkormányzati társulás, Sajópálfala a 
székhelye.  
Ismertette a megkeresését, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
Vagy új társulás kerül létrehozásra, vagy belépünk ebbe a társulásba. A bonyolító cég 
ugyanaz, mint aki nekünk a szemétszállítónk, az AVE Miskolc Kft.  
Javaslom, hogy lépjünk be a társulásba. A társulás jelenlegi tagjai eddig 17 önkormányzat, 
plusz ehhez jönnek még azok, akik úgy döntenek, hogy csatlakoznak.  
Javaslom, hogy ehhez a társuláshoz csatlakozzunk. 
 
Révay István alpolgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 8 igen, 1 
tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

49/2008. (V.13.) számú Határozat 
 

Tárgy: Csatlakozási kérelem 
 

Képviselő-testület megtárgyalta a község hulladéklerakó  
rekultivációjával kapcsolatos feladatait.  
Bánréve Község Önkormányzata csatlakozni kíván a jogi  
személyiséggel rendelkező Miskolc Környéki Rekultivációs  
Önkormányzati Társuláshoz (3714 Sajópálfala, Szabadság tér 26.  
képviseli: Kovács Tamás elnök).  
A Képviselő-testület a társulási megállapodásban foglaltakat  
megismerte, rendelkezéseit magára nézve kötelezőnek fogadja el.  
Felhatalmazza a polgármestert az ügyben szükséges lépések  
megtételére. 

 
Határidő: 15 nap 
Felelős: polgármester  

 
Garaj Dániel: A következő rendes testületi ülés előreláthatólag két, vagy három hét múlva 
lesz, attól függ, hogy Serényfalva, Hét és Sajópüspöki Önkormányzatokkal hogy tudunk előre 
haladni a társulás létrehozásával kapcsolatosan. 
 
Naszádi Ferenc: Az, hogy a holnapi nap folyamán Budapestre mentek tárgyalni szennyvíz 
ügyen, mit jelent, azt hogy nyert? 
 
Garaj Dániel: Nem, azt jelenti, hogy nem nyertünk. Van öt napunk az elutasító levélben 
foglaltak szerint arra, hogy kifogással éljünk. Budapesten lehetőség van arra, hogy 
betekintsünk az anyagba. Mi nem értünk egyet a döntéssel, mert véleményünk szerint, amit ők 
hiányolnak, azok közül néhány benne van a pályázati anyagban. Lehetőség van kifogással élni 
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és lehetőség van egy konzultációra is, mert a beadási határidő folyamatos, és meglátjuk, hogy 
ezt fogjuk-e javítani, vagy egy teljesen új pályázatot nyújtunk be. 
 
Naszádi Ferenc: Sokkal maradtunk el? 
 
Garaj Dániel: Nem tudjuk, ezt nem írták le. Többet tudunk, ha megnézzük.  
 
Révay István: A következő ülésen a társulással kapcsolatosan a tervvel foglalkozunk, vagy a 
kész megállapodást fogjuk elfogadni.  
 
Garaj Dániel: A tervezetet elkészítettük, azt megküldtem Serényfalva jegyzőjének. Ő 
megnézte, megnézette a közigazgatási hivatallal. Egyeztetni szeretnék még Sajópüspöki és 
Hét önkormányzatok körjegyzőjével. Ha minden jól megy mi már a végleges, a kész 
megállapodással szeretnénk foglalkozni. Reméljük összehozható, hogy már a véglegessel 
foglalkozzunk a következő ülésen.  
 
Révay István: Több serényfalvai szülő jelezte, hogy alsós gyermekeiket ide Bánrévére, a mi 
iskolánkba szeretné beíratni. Javasolni szeretném, hogy legyen benne a megállapodásban, 
hogy amennyiben a szülő úgy akarja, és az ottani iskolai létszámot sem veszélyezteti, akkor 
ne legyen visszautasító ok az, hogy ottani lakos. Ennek véleményem szerint szerepelni kellene 
a megállapodásban.  
 
Garaj Dániel: Amikor a társulási megállapodás alapelveit megfogalmaztuk, az akkori 
egyeztetéskor megállapodtunk, hogy az a kiinduló alap, hogy ide alsóst nem veszünk fel. Ők 
ebből nem engednek. A megállapodás tervezetből én kihagytam, Serényfalva a közigazgatási 
hivatallal történt egyeztetés után megfogalmazta, hogy ez hogy szerepeljen benne. Az, hogy a 
szülő kiskaput keres, az ő dolga, az ő felelőssége.  
Már a kezdetekkor úgy indultunk neki az egésznek, hogy alsóst ide nem veszünk fel. Azt 
mondták, hogy amennyiben ez nem így lesz, akkor bele se fogjunk, társulnak mással.  
Meg szeretném említeni, hogy Sajóvelezden nemrégen megépítették az új iskolát, tavalytól a 
felsősök Putnokra járnak és ez év szeptember hótól az alsósok is oda fognak, így megszűnik 
az iskola.  
Nekünk nem ez a cél. Nem az a célunk, hogy Serényfalván és Sajópüspökiben megszűnjön az 
iskola. Az a cél, hogy ott maradjon, és az alsósok ott tanuljanak. Rosszabbul járunk, ha idejön 
az alsós gyerek. A finanszírozásban, az semmit nem befolyásol, hogy nálunk kevesebb az 
alsós, hiszen átlaglétszámot vesznek figyelembe a társuláson belül. Abban is szigorúan meg 
kell állapodni, hogy a csoportbontás egyszerű elvek szerint fog történni, pl. az első 15 és a 
második 15 gyerek, vagy a,b,c. sorrend szerint osztjuk őket, de nagyon oda kell figyelni, hogy 
nehogy a szegregáció egyáltalán felmerülhessen. Kérték is, hogy nehogy úgy legyen, hogy a 
bánrévei gyerekek egy csoport, a másik településé másik csoport, szó sem lehet ilyesmiről.  
 
Révay István: Úgy gondolom, hogy a választ is megkaptam a felvetésemre, bár egyetérteni 
nem tudok vele.  
Úgy tudom, hogy az önkormányzat tulajdona a bánrévei focipálya, ezt szeretném elkérni a 
bánrévei vasutasok nevében a jövő hét végére. Szeretnénk megigényelni a pályát és a két 
kaput hozzá. Tavaly meghívtak bennünket Szlovákiába, most szeretnénk visszahívni őket. 
 
Garaj Dániel: Természetesen, azt mondtuk ki korábban, hogy sport célra, amikor valaki 
szeretné megigényelni, odaadjuk. Szólni kell Szimel Gábornak, és természetesen ott lesz, ami 

 9



kell. A karbantartásáról folyamatosan gondoskodnunk kell, mert akkor teljesen leromlik az 
állapota. 
 
 
Több indítvány, javaslat nem merült fel, Révay István alpolgármester az ülést bezárta. 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
Hajdu Gábor József             Garaj Dániel    
     polgármester                     jegyző 
 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
 
        Kozma Lászlóné                                    Elekes Péter 
              képviselő                                                          képviselő 
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